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 WARNING!

Electric Shock Hazard
Failure to follow this advice may result in 
electric shock or death.
•	 If the product is damaged, switch the appliance 

off and disconnect it from the power supply to 
avoid possible electric shock.

 WARNING!

Cut Hazard
Failure to use caution could result in injury.
•	 Take care: some edges may be sharp.

•	 Do not put fingers in the drawer when closing.

 WARNING!

Hot Surface Hazard
Failure to follow this advice could result in 
burns and scalds.
•	 To avoid burns and scalds, keep children away 

from this appliance. 

•	 Surfaces of the appliance may become hot 
enough to cause burns. 

•	 Do not touch heating elements or interior 
surfaces of the appliance. Heating elements may 
be hot, even when they are dark in colour. 

•	 Use protective gloves when handling hot 
surfaces.

•	 During and after use, do not touch or let 
clothing or other flammable materials contact 
heating elements or interior surfaces of the 
appliance until they have cooled.

SAFETY AND WARNINGS
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 WARNING!

Fire Hazard
Failure to follow this advice may result in 
overheating, burning, and injury.
•	 Flammable materials should not be stored in the 

appliance or near its surface.

 WARNING!

Tipping Hazard
This product may tip. Keep children away 
and take care. Failure to follow this advice 
may result in injury. 
•	 The drawer must be secured in place by 

supplied screws.

•	 Ensure there is a fixed shelf directly above 
the drawer if it is not installed under 
another product.

SAFETY AND WARNINGS
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SAFETY AND WARNINGS

READ AND SAVE THIS GUIDE

WARNING!
To reduce the risk of fire, electrical shock, injury to persons or damage when using the 
appliance, follow the important safety instructions listed below. Read all the instructions 
before using the appliance. Use the appliance only for its intended purpose as described 
in these instructions.

General Use
	z This appliance has been designed for use in a normal domestic 

(residential) environment.
	z Do not use the appliance outdoors.
	z Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.
	z This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with 

reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge 
if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a 
safe way and understand the hazards involved.

	z To avoid hazard due to instability of the appliance, it must be fixed in accordance with 
installation instructions.

	z Keep the operating panel clean and dry. Wash and dry your hands before operating the 
drawer to ensure the buttons will respond properly. 

	z Avoid drying food types with high moisture content e.g. tomatoes or pineapple. 

Installation
	z Ensure your appliance is properly installed and earthed by a qualified technician.
	z Ensure this appliance is connected to a circuit which incorporates an isolating switch 

providing full disconnection from the power supply.
	z Do not install or operate the appliance if it is damaged or not working properly. If you 

receive a damaged product, contact your local dealer or installer immediately.
	z Do not install the appliance near a hot gas or electric burner or in a heated oven.

Servicing
	z Check the appliance for any damage inside or outside surface of the appliance. Do 

not use damaged cord or plug. If there is any damage, do not operate the appliance. 
Contact a Fisher & Paykel trained and supported service technician.

	z Do not repair or replace any part of the appliance unless specifically recommended 
in this user guide. All other servicing must be done by a qualified person or 
Fisher & Paykel trained and supported service technician. 

Cleaning and maintenance
	z Ensure the appliance is turned off or set in STANDBY mode before cleaning the drawer. 
	z Unplug from the power outlet and allow the appliance to cool down after use before 

cleaning the drawer.
	z Cleaning and user maintenance shall not be undertaken by children without supervision.
	z Use a moderately damp cloth for cleaning. Do not spray water outside or inside the 

appliance. Water can cause damage inside the appliance.
	z Do not use aggressive or abrasive detergent or sharp metal scrapers for cleaning the 

glass base of the appliance.
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SAFETY AND WARNINGS

Safety
	z Do not touch hot surfaces. Use handles or knobs.
	z Do not sit or lean on the appliance. Damage to the surface of the glass may cause it 

to shatter.
	z Do not store hazardous objects that can explode like containers with gas or air 

chambers (e.g spray cans).
	z Do not immerse cord, plug or other parts in water or other liquid to protect against 

electrical shock. Do not let the cord hang over the edge of table or counter, or in a 
heated oven.

	z Do not use accessory attachments that are not recommended. 

Packaging disposal
	z Remove packaging and recycle materials that can be reused. 
	z Dispose packaging materials in accordance with local regulations on waste disposal.
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USING YOUR VACUUM SEAL DRAWER

Control panel features

1	Power On/Off

2	Vacuum level indicator

3	Sealing Level indicator

4	External vacuum indicator

5	Vacuum level control

6	Sealing level control

7	External vacuum control

8	Start

9	Cancel

!0	Moisture indicator

!1	Maintenance indicator

Control panel

control panel

Using the touch controls

Your Vacuum Seal Drawer is operated using a touch control panel. 

Keep the operating panel clean and dry. Wash and dry your hands before operating the 
drawer to ensure the buttons will respond properly.
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USING YOUR VACUUM SEAL DRAWER

For push-to-open models, press the 
centre-front of the drawer to open. 

Do not force the drawer open.
1

2

3

Close the lid and select the function you 
want to use.

Press the centre of the door to close 
the drawer.

Using the Vacuum Seal Drawer

Place the food inside the vacuum bag.

Open the glass lid and place the bag inside 
the drawer.

Secure the opening of the bag under 
the bag clip and position across the 
sealing bar. 
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Control panel features

1	Power On/Off

2	Temperature indicator

3	Temperature controls

4	Duration indicator

5	Duration controls

6	Heat modes

Using the touch controls

Your Warming Drawer is operated using a touch control panel. 

Keep the operating panel clean and dry. Wash and dry your hands before operating the 
drawer to ensure the buttons will respond properly.

Control panel

All layers

printed and illuminated (locking layer)

printed only

1. ALL ARTWORK MUST BE APPROVED PRIOR TO MANUFACTURE

2. ALL ARTWORK HIGHLIGHTED YELLOW REPRESENTS LEDS:

    750329 WHITE QTBRIGHTEK 3.5x3.2x1.9
GFX_UI_WB60

576754

1 LEP 15/03/19Release to order sample glass

3 1:1 1/1

PANTONE COOL GRAY 2 - THAT CAN BE BACKLIT WHITE

GRAPHIC IS CORRECT IN SIZE AND SCALE WHEN LINE LENGTH IS CORRECT

ACM

2 PDF 28/05/19LED notes added ACM

3 PDF 22/10/19Slow Cook & Rapid Proof added ACM

2 3 5 61 4

USING YOUR WARMING DRAWER

control panel
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USING YOUR WARMING DRAWER

For push-to-open models, touch the 
centre-front of the drawer to open. 

Do not force the drawer open.

Touch the  button to switch the drawer ON. 

Select the desired heating function. If no 
function is selected, the drawer will start at 
the default setting.

Press the centre of the door to close the 
drawer. The indicator light will flash if the 
drawer is not closed.

At the end of a cycle:

A tone will sound and the  symbol will dim. 
Use caution when unloading the drawer, the 
heated glass base and its contents will be hot. 

1

2

3

4

During a cycle

The drawer can be opened at any point during operation. This will pause the programme 
and the indicator light will flash until the drawer is closed again. To cancel a cycle, touch  
at any time. To turn off the drawer, touch  for two to three seconds and release.

Standby mode
After 12 hours of continuous use, the drawer automatically switches to standby mode. 
The  button is dimmed when in standby mode. Touch  button to resume drawer use.

Do not leave the Warming Drawer unattended for long periods of continuous operation. 

Using the Warming Drawer
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For more detailed information and comprehensive installation guidance, source and download installation guide via 
www.fisherpaykel.com

PRODUCT AND CAVITY DIMENSIONS

MM

A min. 142

B min. 560

C min. 560

D 140

E 556

F 546

G 140

H 596

i 20

Vacuum Seal Drawer

VB60SMEI1 models

D

f

i

g H

B C

e

A

http://www.fisherpaykel.com
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For more detailed information and comprehensive installation guidance, source and download installation guide via 
www.fisherpaykel.com

PRODUCT AND CAVITY DIMENSIONS

MM

A min. 142

B min. 560

C min. 550

D 140

E 543

F 547

G 140

H 596

i 20

Warming Drawer

WB60SMEI1 models

D

f

i

g H

B C

e

A

http://www.fisherpaykel.com


14

PRODUCT AND CAVITY DIMENSIONS

MM

A min. 292

B min. 560

C min. 550

D 290

E 540

F 547

G 290

H 596

i 20

Warming Drawer

WB60SMTEI1 models

For more detailed information and comprehensive installation guidance, source and download installation guide via 
www.fisherpaykel.com

D

f

i

g
H

B C

e

A

http://www.fisherpaykel.com
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ELECTRICAL CONNECTION

VACUUM SEAL DRAWER VB60SSMEI1

Supply 220-240 VAC, 50/60 Hz

Service 10 amp circuit

Maximum Power 320 W

Power outlet* 3-prong grounding-type

Power cord (total length) 1800mm

* The power outlet must be earthed and located within 35 7/16” (900mm) of the centre rear of the product.

WARMING DRAWER WB60SMEI1 & WB60SMTEI1

Supply 220-240 VAC, 50/60 Hz

Service 10 amp circuit

Maximum Power 810 W

Power outlet* 3-prong grounding-type

Power cord (total length) 1800mm

* The power outlet must be earthed and located within 35 7/16” (900mm) of the centre rear of the product.

For more detailed information and comprehensive installation guidance, source and download installation guide via 
www.fisherpaykel.com

http://www.fisherpaykel.com
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MAINTENANCE

Vacuum Seal Drawer
Ensure that the appliance is turned off or set in STANDBY mode before cleaning. Do not use 
high pressure or steam cleaners.

Cleaning the drawer exterior
	z Remove any soiling or excess cleaning solution immediately.
	z Clean the surfaces with a soft cloth dampened with water and detergent.
	z Rub in the direction of the polish lines and dry immediately with a soft cloth. 

Cleaning the drawer interior
	z Remove the sealing bar and sealing bar cover from the appliance.
	z Remove any soiling or excess cleaning agent immediately.
	z Clean the surfaces with a soft cloth dampened with water and a little washing-up liquid 

for metallic surfaces. Rub in the direction of the original polish lines.
	z Dry with a soft cloth.
	z Clean the sealing bar with a soft cloth dampened with water and a little washing-up 

liquid and dry with a soft cloth. The sealing bar cover can be cleaned in the dishwasher.
	z Put the sealing bar cover back in place in the appliance.
	z Position the sealing bar on the two locating pins in the appliance.

Drawer lid gasket
	z Clean the appliance lid gasket with a soft cloth dampened with water. Do not use 

detergent and dry with a soft cloth.

Parts used in external vacuuming

Clean the external vacuuming parts (adapters, tube, and vacuum stopper) with hot water 
and small amount of washing-up liquid. Wipe dry with a soft cloth or sponge.

Warming Drawer
Ensure that the appliance is turned off or set in STANDBY MODE before cleaning. Do not use 
high pressure or steam cleaners.

Cleaning the drawer exterior and interior
	z Remove any soiling or excess cleaning solution immediately.
	z Clean the surfaces with a soft cloth dampened with water and detergent.
	z Rub in the direction of the polish lines and dry immediately with a soft cloth.
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FOOD CONTACT MATERIALS DECLARATION

	z The warming drawer contains the following food contact parts and meets the 
requirements of GB 4806.1-2016 and related national standards for food safety. It is 
suitable to contact foods. Please follow the instructions when using the product.

Name of food 
contact parts

food contact 
materials Material

Compliance 
standard

Base of drawer
Glass with black 
coating Stopsol glass GB4806.5-2016

Inside top of cavity
Metal with white 
plating

Galvanised  
pre-painted steel GB4806.9-2016

Cavity louver Silvery metal SS304 GB4806.9-2016



安全指南 ZH



真空密封抽屉和加热抽屉

安全指南

CN

所有产品信息均可在www.fisherpaykel.com网站查看和下载，包

括完整尺寸、用户指南和安装指南。

按电器类型、电器名称、型号或序列号搜索。

安全指南 ZH

http://www.fisherpaykel.com


本安全指南涵盖下列型号：

真空密封抽屉

VB60SMEI1型 

加热抽屉

WB60SMEI1型和WB60SMTEI1型

所有产品信息均可在www.fisherpaykel.com网站查看和下载，

包括完整尺寸、用户指南和安装指南。

按电器类型、电器名称、型号或序列号搜索。

http://www.fisherpaykel.com
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 警告！

有触电危险

如不遵照此建议，可能会造成触电甚至死亡。

•	 如果电器损坏，断开电器电源并拔下电源插头，避免发 
生触电事故。

 警告！

有割伤危险

如不小心，可能会造成人身伤害。

•	 小心：部分边沿很锋利。

•	 关抽屉时小心不要夹住手指。

 警告！

热表面有烫伤危险

如不遵照此建议，可能会造成烧伤和烫伤。

•	 让儿童远离此电器避免烧伤和烫伤。 

•	 此电器的表面可能很烫，足以烫伤皮肤。 

•	 切勿触摸电器内的加热管或内表面。即使加热管不发 
红了，也可能很烫。

•	 在接触热表面时，要使用隔热手套。

•	 在使用过程中和使用之后，切勿触摸或让衣服或其他易 
燃物接触电器加热管或内表面，直到电器冷却下来。

 警告！

有火灾危险

如不遵照此建议，可能会造成过热、烫伤和人身 
伤害。

•	 切勿把易燃物存放在电器里或电器旁边。

安全警告
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 警告！

有倾倒危险

此电器可能会倾倒。让儿童远离此电器，务必要小
心。如不遵照此建议，可能会造成严重人身伤害。 

•	 必须用随机提供的螺丝固定抽屉。

•	 如果抽屉不安装在另一台电器下面，要确保抽屉正上方
有固定支架。

安全警告
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安全警告

阅读并妥善保存本指南

警告！
为了降低火灾、触电、人身伤害或财物损失风险，请在使用此电器之前仔细阅读下列重要安全须知：在使

用此电器之前通读说明书。此电器仅用于本说明书所述的指定用途。

通用

	z 此电器仅供普通家庭（住宅）使用。
	z 切勿在室外使用此电器。
	z 应该监督儿童使用此电器，确保他们不玩弄电器。
	z 8岁以上儿童和有肢体、感官或精神障碍或缺乏经验知识的人士不应使用此电器，除非有成人监督 

他们，或者向他们解释清楚使用说明，且他们了解了可能会发生的危险情况。
	z 为了避免电器安装不稳造成隐患，必须根据安装说明书固定电器。
	z 让操作面板保持清洁干燥。在操作抽屉之前洗净擦干手，确保按钮对触摸操作做出响应。 
	z 避免干燥西红柿或菠萝等水分大的食物。 

安装

	z 确保让资深技术员正确安装此电器并接地。
	z 确保电器连接装有隔离开关的供电线路，隔离开关在必要时断开电源。
	z 切勿安装已损坏的电器，切勿使用发生故障的电器。如果你收到此电器时电器已损坏，请立刻联系当

地经销商或安装人员。

	z 切勿把电器安装在发热燃气灶、电磁灶或烤箱旁边。

维修

	z 检查电器内外表面是否损坏。切勿使用电源线或插头破损的电器。如有任何破损，切勿使用电器。 

联系接受过斐雪派克专业培训和支持的维修技术员安排维修事宜。
	z 除非本用户指南有明确建议，否则切勿修理或更换电器的任何零部件。此电器只能由资深维修人员 

或接受过斐雪派克专业培训和支持的维修技术员进行维修。 

清洁和维护

	z 确保在清洁抽屉之前断开电器电源，或者使其进入待机模式。 
	z 在清洁抽屉之前，把电源插头从插座上拔下来让电器冷却下来。
	z 除非有成人监督，否则不得让儿童清洁和维护此电器。
	z 用合适的湿抹布擦拭抽屉。切勿往电器内外表面上喷水，喷水会造成电器内部损坏。
	z 切勿用粗糙清洁剂、锋利金属刮刀清洁电器玻璃底板。
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安全警告

安全

	z 切勿触摸很烫的表面。使用手柄或旋钮。
	z 切勿坐在或靠在此电器上。玻璃表面损坏可能会造成玻璃破裂。

	z 切勿储存充气容器或气囊（例如喷壶）等会爆炸的危险物。
	z 切勿把电源线、插头或其他零部件浸入水或其他液体里，以防发生触电事故。切勿让电源线悬在 

桌面、台面或烤箱外。
	z 切勿使用未经推荐的配件。 

包装材料处置

	z 拆开包装，回收利用可重复使用的材料。 
	z 根据当地的废物处置法规要求处置包装材料。
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使用真空密封抽屉

控制面板功能

1	电源开关按钮

2	真空度指示灯

3	密封等级指示灯

4	外部真空指示灯

5	真空度按钮

6	密封等级按钮

7	外部真空按钮

8	启动

9	取消

!0	湿度指示灯

!1	维护指示灯

控制面板

1 2 3 4 8 9 !0 !1

5 6 7

控制面板

使用触摸按钮

真空密封抽屉通过触摸控制面板操作。 

让操作面板保持清洁干燥。在操作抽屉之前洗净擦干手，确保按钮对触摸操作做出响应。
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使用真空密封抽屉

对于按压开启式抽屉，按抽屉面板中央位置打开

抽屉。 

切勿用蛮力打开抽屉。
1

2

3
合上玻璃盖，然后选择要使用的功能。

按门板中央位置关抽屉。

使用真空密封抽屉

把食物放入真空袋。

打开玻璃盖，然后把真空袋放进抽屉。

用真空袋封口夹夹住真空袋口，然后把它放在热

封杆上。 
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控制面板功能

1	电源开关按钮

2	温度指示灯

3	温度按钮

4	持续时间指示灯

5	持续时间按钮

6	加热模式

使用触摸按钮

加热抽屉通过触摸控制面板操作。 

让操作面板保持清洁干燥。在操作抽屉之前洗净擦干手，确保按钮对触摸操作做出响应。

控制面板

All layers

printed and illuminated (locking layer)

printed only

1. ALL ARTWORK MUST BE APPROVED PRIOR TO MANUFACTURE

2. ALL ARTWORK HIGHLIGHTED YELLOW REPRESENTS LEDS:

    750329 WHITE QTBRIGHTEK 3.5x3.2x1.9
GFX_UI_WB60

576754

1 LEP 15/03/19Release to order sample glass

3 1:1 1/1

PANTONE COOL GRAY 2 - THAT CAN BE BACKLIT WHITE

GRAPHIC IS CORRECT IN SIZE AND SCALE WHEN LINE LENGTH IS CORRECT

ACM

2 PDF 28/05/19LED notes added ACM

3 PDF 22/10/19Slow Cook & Rapid Proof added ACM

2 3 5 61 4

使用加热抽屉

控制面板
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使用加热抽屉

对于按压开启式抽屉，按抽屉面板中央位置打开抽

屉。 

切勿用蛮力打开抽屉。

按  按钮接通抽屉电源。 

选择希望的加热功能。如果不选择功能，抽屉将使

用默认设置。

1

2

3

4

在加热程序执行过程中：

在使用过程中，随时可以打开抽屉。打开抽屉时暂停加热程序，指示灯闪烁，直到再次关上抽屉。按  

按钮取消加热程序。按住  按钮2-3秒钟断开抽屉电源。

待机模式

抽屉在连续使用12小时之后自动进入待机模式。在进入待机模式之后，  按钮变暗。按  按钮继续使用

抽屉。

切勿让加热抽屉在无人看守的情况下长时间加热。 

使用加热抽屉

按门板中央位置关抽屉。如果不关抽屉，指示灯闪

烁。 

在加热程序结束时：

抽屉发出一声蜂鸣声，  指示灯变暗。抽屉里的加

热玻璃底板和杯碟很烫，取出杯碟时务必小心。 
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详细信息和完整安装指南均可在www.fisherpaykel.com网站查看和下载。

电器尺寸和安装柜尺寸

MM

A 最小142

B 最小560

C 最小560

D 140

E 556

F 546

G 140

H 596

I 20

真空密封抽屉

VB60SMEI1型

D

F

I

G H

B C

E

A

http://www.fisherpaykel.com
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详细信息和完整安装指南均可在www.fisherpaykel.com网站查看和下载。

电器尺寸和安装柜尺寸

MM

A 最小142

B 最小560

C 最小550

D 140

E 543

F 547

G 140

H 596

I 20

加热抽屉

WB60SMEI1型

D

F

I

G H

B C

E

A

http://www.fisherpaykel.com
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电器尺寸和安装柜尺寸

MM

A 最小292

B 最小560

C 最小550

D 290

E 540

F 547

G 290

H 596

I 20

加热抽屉

WB60SMTEI1型

详细信息和完整安装指南均可在www.fisherpaykel.com网站查看和下载。
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电气连接

真空密封抽屉 VB60SSMEI1型

电源 220-240VAC 50/60Hz

工作电流 10A电路

最大功率 320W

电源插座* 三孔接地型

电源线（总长度） 1800mm

* 电源插座必须位于电器背面中心900mm范围内并接地。

加热抽屉 WB60SMEI1型和WB60SMTEI1型

电源 220-240VAC 50/60Hz

工作电流 10A电路

最大功率 810W

电源插座* 三孔接地型

电源线（总长度） 1800mm

* 电源插座必须位于电器背面中心900mm范围内并接地。

详细信息和完整安装指南均可在www.fisherpaykel.com网站查看和下载。

http://www.fisherpaykel.com
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维护

真空密封抽屉

确保在清洁抽屉之前断开电器电源，或者使其进入待机模式。切勿使用高压清洁器或蒸汽清洁器。

清洁抽屉外表面

	z 立刻擦拭污物或多余清洁液。
	z 用软抹布蘸洗洁精水擦拭表面。
	z 沿抛光纹理方向擦拭，然后用软抹布擦干。 

清洁抽屉内表面

	z 拆卸电器的热封杆和热封杆防护罩。
	z 立刻擦拭污物或多余清洁液。
	z 用软抹布蘸洗洁精水擦拭金属表面。沿抛光纹理方向擦拭。
	z 用软抹布擦干。
	z 用软抹布蘸洗洁精水擦拭热封杆，然后用软抹布擦干。热封杆防护罩可以用洗碗机清洗。
	z 把热封杆防护罩重新安装到电器上。
	z 调整热封杆位置，使其位于电器上的两个定位销之间。

抽屉盖密封条

	z 用软抹布蘸水擦拭电器盖密封条。切勿使用洗洁精，然后用软抹布擦干。

外部抽真空使用的零部件

用温热洗洁精水清洁外部抽真空零部件（转接头、管子和真空塞子），然后用软抹布或海绵擦干。

加热抽屉

确保在清洁抽屉之前断开电器电源，或者使其进入待机模式。切勿使用高压清洁器或蒸汽清洁器。

清洁抽屉内外表面

	z 立刻擦拭污物或多余清洁液。
	z 用软抹布蘸洗洁精水擦拭表面。
	z 沿抛光纹理方向擦拭，然后用软抹布擦干。
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接触食物的材料

	z 抽屉含有下列接触食物的部件, 符合GB 4806.1-2016和相应的国家食品安全标准要求。可接触食物，
请根据说明书要求正常使用电器。

接触食物的部件
名称 接触食物的材料 材料 执行标准

下抽屉 黑色涂层玻璃 Stopsol玻璃 GB4806.5-2016

上抽屉 白色镀膜金属 镀锌预喷漆钢板 GB4806.9-2016

保温室百叶窗 银色金属 SS304不锈钢 GB4806.9-2016
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